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, 

P R O T O K Ó Ł  Nr IV/15 

 

sesji Rady Gminy Łagów odbytej w dniu  27  s t y c z n i a  2015 roku. 

 

Na sesji obecnych było 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

 

W obradach sesji udział wzięli: radni według załączonej listy obecności, Pan 

Paweł Marwicki Wójt Gminy, Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy, Pani 

Elżbieta Ginał Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zbelutce, Pani Teresa Turek 

pracownik Urzędu Gminy, Pani Urszula Sławka pracownik GOPS, sołtysi oraz 

mieszkańcy gminy Łagów. 

 

P o r z ą d e k   o b r a d: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łagów na lata 2015-2029, 

- uchwalenia budżetu Gminy na 2015 rok, 

- zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

- zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego, 

- zaciągnięcia pożyczki długoterminowej, 

- udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego, 

- udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego, 

- przyjęcia Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

  Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania narkomanii oraz  

  preliminarza wydatków na 2015 rok, 

- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa  

  Sadków na terenie gminy Łagów, 
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- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa  

  Złota Woda na terenie gminy Łagów, 

- zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2015 rok, 

- przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Gminy Łagów  

  na 2015 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Wnioski i interpelacje. 

8. Zakończenie obrad. 

 

 

Pkt 1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz, 

powitał radnych, zaproszonych gości, mieszkańców gminy i stwierdził, że w 

sesji bierze udział 15 radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Pkt 2. Projekt porządku obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Marek Bartkiewicz. 

 

Pan Paweł Marwicki Wójt Gminy zawnioskował o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/191/12 Rady 

Gminy Łagów z dnia 28 listopada 2012 roku w sprawie warunków i trybu 

finansowania rozwoju sportu na terenie Gminy Łagów. 

 

Powyższy wniosek  w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie. 

Po naniesieniu poprawki porządek obrad w głosowaniu został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Pkt 3. Przewodniczący  Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz  poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji został przed rozpoczęciem dzisiejszego posiedzenia 

wyłożony do wglądu. 

Protokół w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Pkt 4. Wójt Gminy Pan Paweł Marwicki złożył sprawozdanie z działań 

podjętych pomiędzy sesjami. 

/ sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu / 
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Pan Józef Wójcik powiedział, że ze sprawozdania Pana Wójta  wynika, że odbył 

spotkanie z przedstawicielami firmy Georyt w sprawie zamiany gruntów. 

Zapytał, czy Georyt wyraża zgodę na zamianę działek i wybudowanie drogi. 

Pan Wójt powiedział, że z  gruntu stanowiącego własność kopalni Georyt 

należałoby wydzielić pas 16 m, aby droga miała rację bytu. 

Propozycja została poddana pod rozwagę, zastanawiają się i  w powyższej 

kwestii mają wyrazić swoją opinię . 

Pani Krystyna Sikora zapytała o przybliżone koszty aktualizacji projektów na 

budowę kanalizacji sanitarnej. 

Zapytała, czy w ramach rewitalizacji społecznej będzie można zorganizować 

miejsca dziennego pobytu dla osób starszych. 

Odnośnie aktualizacji projektów  na budowę kanalizacji sanitarnej Pan Wójt 

poinformował, że nie były robione rozpoznania, dlatego na dzień dzisiejszy nie 

wiemy jakie to kwoty. 

Jeżeli chodzi o zagospodarowanie budynku Ośrodka Twórczości Ludowej w 

Sędku Pan Wójt poinformował, że jest to zadanie powiatu i będzie to  na 

zasadach porozumienia między Powiatem, a Gminą. 

Gmina daje budynek, powiat będzie prowadził DDP. 

Uruchomienie miejsca dziennego pobytu dla osób starszych jest dobrym 

pomysłem, być może rozszerzymy działalność. 

 

Pani Jadwiga Stopaj zapytała, co z budową mostu na Winnej, a Pani Anna Łata 

zapytała na jakim odcinku będzie prowadzona regulacja rzeki Łagowica. 

 

Pan Wójt poinformował, że budowa mostu w Winnej to ponad milionowa 

inwestycja. 

Mamy wykonany projekt, ale teraz nie stać nas na tą inwestycję. 

Być może w przyszłym roku uda się zaplanować jakieś środki w budżecie 

gminy. 

Mamy dokumentację, jest pozwolenie na budowę, do przyszłego roku należy się 

wstrzymać z budową. 

Odnośnie regulacji rzeki Łagowica Pan Wójt wyjaśnił, że projekt zaczyna się od 

Pana Zdzisława Zwolińskiego na ul.Słupskiej i kończy za oczyszczalnią 

ścieków. 
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Pkt 5. Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy poinformowała, że zgodnie z 

wymogami ustawy z dnia 29 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych 

Wieloletnia Prognoza Finansowa obejmuje lata od 2015 do 2029 roku. 

Prognoza została opracowana na podstawie założeń przyjętych do projektu 

budżetu na 2015 rok. 

Założenia prognostyczne ustalono na podstawie: 

- analizy kształtowania się źródeł, z których Gmina pozyskuje środki finansowe 

w ostatnich kilku latach oraz wpływu określonych czynników na ich poziom 

rozwoju, 

- założeń makroekonomicznych podanych przez Ministerstwo Finansów: realny 

wzrost PKB, wzrost CIT i PIT, uwzgledniające regionalne zróżnicowanie 

związane ze stopą bezrobocia, średnim wynagrodzeniem, zatrudnieniem, czy 

wynikami finansowymi przedsiębiorstw, 

- podstawowych regulacji dotyczących projektowania budżetu zawartymi w 

ustawie o finansach publicznych, w ustawie o dochodach jednostek samorządu 

terytorialnego, 

- ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, 

- uchwał Rady Gminy Łagów, podjętych na podstawie w/w ustaw, 

- ustaw szczegółowych, które określają zakres obowiązkowych zadań 

poszczególnych szczebli samorządu, 

- analiz kształtowania się sytuacji finansowej w ostatnich latach oraz 

przewidywanych tendencji rozwoju. 

Dochody i wydatki bieżące gminy zaplanowano na podstawie wielkości 

wpływów z danego źródła, czy rodzaju wydatku, uwzględniono średni wskaźnik 

tempa wzrostu wpływów w ostatnich latach oraz stopień inflacji. 

Dochody i wydatki bieżące budżetu przyjęte zostały na podstawie realizacji 

budżetu za ostatnie lata i przewidywanej realizacji w latach objętych prognoza. 

Podstawą szacowania dochodów i wydatków na 2015 rok było przewidywane 

wykonanie za 2014 rok, a także założenia przyjęte do opracowania budżetu. 

Dochody i wydatki majątkowe zaplanowane zostały w oparciu o przewidywane 

do realizacji zadania oraz dofinansowanie tych zadań ze źródeł zewnętrznych 

oraz zgodnie z „Planem wykorzystania zasobu gminy Łagów” opracowanych na 

lata 2013-2016. 

Wydatki majątkowe zaplanowane zostały na podstawie podpisanych umów o 

dofinansowanie zadań, realizacji przedsięwzięć, rozłożonych w czasie ich 

realizacji oraz przewidywanej realizacji w przyszłym okresie. 
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W latach 2016-2018 wydatki te  zmniejszają się z uwagi na brak zasad i 

kierunków finansowania zadań ze środków unijnych. 

WPF ma charakter planu kroczącego. Jest narzędziem zapewniającym 

racjonalne planowanie zadań i długu w kilkuletniej perspektywie. 

 

Projekt budżetu  Gminy Łagów na 2015 rok przedstawiła i szczegółowo 

omówiła Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy. 

Poinformowała, że projekt budżetu Gminy Łagów na 2015 rok opracowany 

został w oparciu o ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, o 

samorządzie gminnym, o finansach publicznych, Rozporządzenie Ministra 

Finansów w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów i wydatków oraz 

przychodów i rozchodów, informacji Ministra Finansów i Wojewody 

Świętokrzyskiego oraz Krajowego Biura Wyborczego. 

Pani Skarbnik poinformowała, że projekt budżetu gminy na 2015 rok został 

pozytywnie zaopiniowany zarówno przez komisję budżetu, planowania i 

finansów, jak również pozostałe komisje Rady Gminy. 

Do przedstawionego projektu budżetu gminy wprowadzone zostały następujące 

autopoprawki: 

- po stronie dochodów wprowadzona została dotacja na zadanie inwestycyjne w 

kwocie 144.000zł w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych   /schetynówka/, z dofinansowania tego zaplanowane zostały wydatki 

na zadanie: Modernizacja dróg gminnych Sędek- Bardo nr 338006T, Zbelutka 

Majorat-Korea-Zbelutka Stara nr 338049T, Złota Woda-Orłowiny w wysokości 

317.000zł., 

- zmniejszone zostały wydatki na zadaniu: Przebudowa Targowiska o kwotę 

173.000zł, 

- zwiększone zostały wydatki w Rozdziale 75022 /Obsługa Rady Gminy/ o 

kwotę 10.000zł, a zmniejszone w Rozdziale 75023 /Urząd Gminy/ o tę samą 

kwotę, 

- zwiększone zostały wydatki w GOPS na usługi opiekuńcze o kwotę 5.075 zł 

oraz na wydatki związane z rozliczeniem Projektu Integracja Społeczna poprzez 

Twórczość Ludową w kwocie 5.875zł, zmniejszono na ten cel wydatki w 

Urzędzie Gminy. 

 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łagów na 

lata 2015-2029 przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek 

Bartkiewicz. 
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Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Łagów na 2015 rok 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że Gmina Łagów zaciąga kredyt długoterminowy 

w wysokości 4.673.984 zł  na pokrycie planowanego deficytu budżetu gminy 

oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 

Źródłem spłaty kredytu będą wpływy z podatków i subwencji ogólnej. 

Całkowita splata kredytu nastąpi do 2029 roku. 

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

 

Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy poinformowała, że Gmina Łagów 

zaciąga kredyt krótkoterminowy w łącznej wysokości 1.500.000zł na pokrycie 

przejściowego deficytu budżetu gminy. 

Źródłem spłaty kredytu będą wpływy z subwencji ogólnej, a całkowita spłata 

kredytu nastąpi w 2015 roku. 

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 
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Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

 

Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy poinformowała, że Gmina Łagów 

zaciąga pożyczkę długoterminową w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach w wysokości łącznej 1.621.134 zł 

na sfinansowanie części wydatków związanych z realizacją zadania 

inwestycyjnego tj: 

-uregulowanie gospodarki wodno-ściekowej poprzez rozbudowę kanalizacji 

sanitarnej oraz przebudowę sieci wodociągowej w msc. Zamkowa Wola, Płucki. 

Pożyczka sfinansuje planowany deficyt budżetu. 

Źródłem spłaty pożyczki będą wpływy z podatków i subwencji ogólnej, a 

całkowita spłata pożyczki nastąpi do 2021 roku. 

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kieleckiego przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy poinformowała, że udziela się pomocy 

finansowej w formie dotacji dla Powiatu Kieleckiego w kwocie 175.400zł w 

tym: 

- na przebudowę dróg powiatowych kwota 170.000zł, 

- na program ograniczania skutków niepełnosprawności kwota 5.400zł. 

Podstawą przekazania środków na realizację pomocy jest umowa zawarta 

pomiędzy Gminą Łagów, a Powiatem Kieleckim, określająca przeznaczenie i 

zasady rozliczenia środków. 

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Świętokrzyskiego przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek 

Bartkiewicz. 
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Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy wyjaśniła, że udziela się pomocy 

rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego w postaci wykonania i 

przekazania dokumentacji projektowej Budowy chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej Nr 756 na odcinku Łagów-Wola Łagowska na długości 1340m 

oraz Łagów-Płucki, długość 780m na wartość 40.000zł. 

 

Pan Tadeusz Kotwa powiedział, że w 2013 roku zawarta była umowa na 

wykonanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika na odcinku Łagów-

Wola Łagowska i na dzień dzisiejszy dokumentacja nie została wykonana, 

mimo, iż został poinformowany, że projekt został wykonany. 

Ten sam projektant jest wykonawcą dokumentacji  projektowej budowy mostu 

na ul. Podskale, modernizacji targowicy w Woli Łagowskiej oraz 

zagospodarowania terenu wokół remizy OSP w Łagowie. 

Zdaniem Pana Tadeusza Kotwy, firmie należy naliczyć odsetki za nieterminową 

realizację zadań. 

 

Pan Paweł Marwicki Wójt Gminy powiedział, że ta sama firma przewija się w 

wielu zadaniach. 

Są to przetargi, które odbyły się w poprzedniej kadencji. 

Pan Wójt poinformował, że wykonawca zgłaszał, że w tych pieniądzach tego 

zadania nie zrobi. Chodzi o wykonanie dokumentacji projektowej na budowę 

chodnika na odcinku Łagów-Wola Łagowska. 

Prowadzona była korespondencja z wykonawcą, ale nie było przepływu 

informacji dla radnych, sołtysów. Musimy się zastanowić co dalej. 

 

Pan Zdzisław Zwoliński poinformował, że radni otrzymali informację, że mogą 

wnieść uwagi do projektu zagospodarowania terenu wokół remizy. 

Firma jednak odpowiedziała, że jest już za późno na wnoszenie jakichkolwiek 

uwag. 

 

Pan Józef Wójcik poinformował, że nieudany jest również projekt modernizacji 

placu targowego w Woli Łagowskiej. 

Powstała druga rampa, nie wiadomo po co i dla kogo. 

Powiedział, że kluczowe inwestycje powinny być wcześniej uzgadniane  

i konsultowane. Rampa stoi i nikomu nie służy. 

 

 



9 
 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pani Urszula Sławska  poinformowała, że cele Gminnego programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz 

preliminarza wydatków na 2015 rok to: 

- rozwijanie i promowanie modelu zdrowego życia bez nałogów, 

- prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w 

szkołach oraz edukacji publicznej w środowisku lokalnym, 

- zwiększenie liczby osób podejmujących leczenie we wczesnej fazie choroby 

alkoholowej, 

- ograniczenie procesu degradacji i wykluczenia społecznego osób 

uzależnionych i członków ich rodzin, 

- zmniejszenie rozmiarów szkód zdrowotnych, psychologicznych i społecznych 

spowodowanych nadużywaniem alkoholu i przemocą w rodzinie oraz 

występowaniem zjawiska narkomanii, 

- zwiększenie zasobów materialnych, metodycznych i organizacyjnych 

niezbędnych do rozwiązywania istniejących problemów związanych z 

alkoholizmem, narkomanią, przemocą wykluczeniem społecznym oraz wsparcie 

działań profilaktycznych związanych z tymi patologiami, 

- zapewnienie mieszkańcom Gminy Łagów możliwości uzyskania wsparcia oraz 

profesjonalnej pomocy w rozwiązywaniu problemów związanych z 

nadużywaniem alkoholu, narkomanią oraz zjawiskiem przemocy w rodzinie. 

Cele programu opracowane zostały zgodnie z celami Narodowego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Krajowego 

Programu  Przeciwdziałania narkomanii, a także na podstawie ewaluacji 

gminnego programuj w roku 2014 oraz danych statystycznych. 

Program profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych jest 

kontynuacją wielu działań zainicjowanych i realizowanych w latach 

poprzednich. 

Jego nadrzędnym celem jest tworzenie spójnego i zintegrowanego systemu 

działań profilaktycznych i naprawczych w gminie. 
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Projekt  uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz 

preliminarza wydatków na 2015 rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Pani Teresa Turek insp. ds. budownictwa i planowania przestrzennego 

poinformowała, że na dzisiejszą sesję Rady Gminy przygotowane zostały 

projekty uchwał w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectw: Sadków, Złota Woda. 

Podjęcie niniejszych uchwał kończy tryb postępowania w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego przewidziany w art.17  ustawy o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

Posiadanie przez gminę planu zagospodarowania przestrzennego jest bardzo 

ważne dla gminy, gdyż plan miejscowy jest dokumentem prawa miejscowego, 

na podstawie którego można wydawać decyzje administracyjne, głównie 

pozwolenia na budowę i decyzje w sprawie podziałów nieruchomości. 

Tak więc skróci on proces inwestycyjny, gdyż inwestor ubiegając się o 

pozwolenie na budowę nie będzie występował do gminy o wydanie decyzji o 

warunkach zabudowy, której wydanie jest procesem czasochłonnym, lecz na 

podstawie ważnego wypisu i wyrysuj z planu zagospodarowania przestrzennego 

będzie mógł wystąpić do właściwego organu o pozwolenie na budowę. 

Plan miejscowy jest zgodny z polityką przestrzenną gminy określoną w zmianie 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Łagów. 

 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Sadków na terenie gminy Łagów przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Złota Woda na terenie gminy Łagów przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 
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Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Łagów na 

2015 rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 

Łagów na 2015 rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek 

Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta przy 1 głosie wstrzymującym 

się. Wstrzymał się Pan Zdzisław Zwoliński. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/191/12 Rady Gminy 

Łagów z dnia 28 listopada 2012 roku w sprawie warunków i trybu finansowania 

rozwoju sportu na terenie Gminy Łagów przedstawił Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

 

Pan Paweł Marwicki Wójt Gminy powiedział, że w związku ze złożonym 

wnioskiem o przyznanie wsparcia finansowego na realizację zadania z zakresu 

rozwoju sportu, organ stanowiący uszczegółowił w drodze uchwały warunki i 

tryb wspierania rozwoju sportu w Gminie Łagów. 

Powyższa zmiana uchwały przyczyni się do rozwoju sportu na terenie Gminy 

Łagów, zwiększając możliwość osiągnięcia wysokiego poziomu sportowego 

oraz organizacyjnego przez kluby z  gminy Łagów. 

Biorąc pod uwagę powyższe,  podjęcie uchwały jest zasadne. 

Pan Wójt poinformował, że będziemy starać się o przywrócenie sponsoringu dla 

klubu. 

 

Pan Władysław Łata zapytał, czy  dotacja w wysokości 170 tys. zł wystarczy na 

utrzymanie klubu przez cały rok i czy gminę stać na to, aby w 100% 

utrzymywać klub sportowy. Zdaniem Pana Łaty klub nie stara się o sponsoring. 

 

Pan Zdzisław Zwoliński powiedział, że nie jest  tak, że klub nie starał się o 

sponsoring. Sam Zarząd klubu bez wsparcia finansowego nie zrobi nic. 
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Pan Wójt powiedział, że klub gra w IV lidze i jest to jakaś promocja dla gminy. 

Będzie prowadził rozmowy ze sponsorami, w celu pozyskania dodatkowych 

środków na utrzymanie klubu. 

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Nieobecny podczas głosowania Pan Zdzisław Zwoliński. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pkt 6. Pani Zofia Biesiada sołtys sołectwa Melonek, w imieniu mieszkańców 

zwróciła się z prośbą o wcześniejszy termin wypłaty zasiłków rodzinnych. 

 

Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy wyjaśniła, że termin wypłaty zasiłków 

uzależniony jest od tego, kiedy wpłynie do gminy dotacja od Wojewody. 

 

Pan Waldemar Sitarski zapytał,  kto będzie odbierał odpady komunalne od 

mieszkańców naszej gminy. 

 

Pan Paweł Marwicki Wójt Gminy poinformował, że umowa na odbiór i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych z Przedsiębiorstwem Handlowo-

Usługowym „Zieliński” Zbigniew Zieliński Raków obowiązywała do 

31.12.2014 roku. 

Ogłoszony został przetarg nieograniczony na wykonawcę zadania pn.”Odbiór, 

transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych”. 

Wpłynęło 4 oferty. 

Wybrana została oferta złożona przez Międzygminny Zakład Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi Sp. z o.o. Baćkowice. 

 Pan Zbigniew Zieliński złożył protest do Urzędu Zamówień Publicznych. 

Umowa z panem Zielińskim została przedłużona do końca lutego b.r. 

Pan Wójt powiedział, że rozważana jest propozycja podniesienia ceny śmieci 

niesegregowanych. 

 

Pkt 7. Pani Izabela Garbacka -Łach zawnioskowała o zorganizowanie spotkania 

z Zarządem OSP i udział w spotkaniu Pana Wójta, Przewodniczącego Rady 

Gminy, radnych z Łagowa oraz rady sołeckiej 
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         W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady  

         Gminy podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął obrady  

         IV sesji Rady Gminy Łagów. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokółowała:                                                        Przewodniczący Rady Gminy 

Barbara Dolata                                                                 Marek Bartkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 


